

外來人口換發「新式統一證號」資料變更提醒事項

親愛的客戶·您好

Dear Customers,

為因應「內政部推動外來人口新式統一證號換發政策」，若您已換發新式統一證號者，提醒您下列事項：

In response to the “Ministry of the Interior’s Policy of Promoting the Issuance of the New UI Number for the Foreign Nationals”, if you have already been issued a new UI Number, you are reminded of the following:

本公司客戶資料異動說明：

1. 請您本人攜帶換發之「最新身分證(居留證)」正本，親臨本公司辦理變更統一證號作業事宜。

Please bring the original copy of your “latest identity certificate (Residence Permit)” to our office to change your UI Number.

2. 請您本人填寫「[統一證號資料異動申請書](#)」並檢附「最新身分證(居留證)」影本，郵寄至本公司辦理變更統一證號作業事宜。

Please fill in the linked “[Application Form for Change of New UI Number Format for Foreign Nationals](#)” with a copy of your “latest identity certificate (Residence Permit) attached”, and mail it to our office to change your UI Number.

買回款項/定時定額扣款注意事項：

若您完成統一證號變更後，建議您洽相關單位(如：銀行)同步變更您的統一證號，才能順利完成您買回款匯款或與本公司約定之定期定額扣款作業。

After you have completed changing your UI Number, we suggest you contact the relevant units (such as banks) to update your new UI Number at the same time in order to smoothly complete the redemption payment/RSP deduction operations you have agreed with us.

更多資訊，可洽內政部移民署「外來人口新式統一證號專區」查詢：<https://www.immigration.gov.tw/5385/7445/238440/>

For more information, please refer to the “New UI Number Format for Foreign Nationals” section by the National Immigration Agency of the Ministry of the Interior: <https://www.immigration.gov.tw/5385/7445/238440/>

如有任何疑問，請撥打本公司客服專線 (02)2326-1619，我們將竭誠為您服務，感謝您的配合與支持。

If you have any questions, please call our customer service hotline at (02)2326-1619. We shall do our best to serve you, and thank you for your cooperation and support.

敬祝

身體健康 順心如意

貝萊德證券投資信託股份有限公司 敬啟

Yours Faithfully,

BlackRock Investment Management (Taiwan) Limited